
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 21.04.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard og 
Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Bestyrelsen afventer fortsat Frederiksberg Kommunes endelige godkendelse på projektet. 
 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Bjælken på loftet på Adilsvej 10 er blevet repareret d. 12/4. 

• Vandskaden i lejlighed 29/31 er færdiggjort fra tømrens side. Dog mangler mureren at sætte fliser 

op i lejlighed 31. 

• Bestyrelsen har bestil en valuarvurdering af ejendommen, som vil blive fremlagt på 

generalforsamlingen, hvor der også skal tages stilling til om vi ønsker at fastholde fastfrysningen. 

• Bestyrelsen beder igen alle der ryger om at udvise mest mulig hensyn til omgivelserne i foreningen. 

• Bestyrelsen beder igen alle om holde fælles arealer frie for personlige ejendele. 

• Better Home har anbefalet at foreningen med 5-6 års mellem får en spuling af omfangsdræn og 

faldstammer. Bestyrelsen indhenter tilbud. 

 
4. Diverse 
Bestyrelsen vil foreslå at foreningen får hovedrengjort for- og bagtrappe. Bestyrelsen vil indhente tilbud på 
rengøringen. 
 
Rikke er udtrådt som suppleant i bestyrelsen. 


